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Komisia sociálna, bytová a zdravotná 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 05. decembra 2023 

 
Miesto zasadnutia Zasadačka miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Devínska 

Nová Ves 

Začiatok  17:00  hod. 

Ukončenie 17:33 hod. 

Prítomní Mgr. Veronika Veslárová, Ing. Katarína Mózsiová, Petra Žáčik 

Jendruchová, PhDr. Mgr. Daniela Palúchová PhD., MPH., Daniela 

Lipková, Miroslav Jablonický 

 

I. 

Úvod 

Úvodom predseda komisie p. Veronika Veslárová privítala prítomných členov komisie, hostí p. 

Labaškovú a konštatovala, že je prítomných 6 členov komisie, t. j. komisia  je uznášaniaschopná. 

Členovia komisie – Pharm.Dr. Miriam Jauschová a Mgr. Michal Čurda ospravedlnili svoju neúčasť 

zo zasadnutia.  

 

Predložený návrh programu bol nasledovný: 

 
Por. 

číslo 

Názov bodu programu 

1. Schválenie programu 

2. Žiadosti o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

3. Návrh na určenie nájomcu vyčleneného vybraného bytu - p. Siváková 

4. Rôzne 

 

P. Veslárová otvorila zasadnutie komisie a dala hlasovať o návrhu programu zasadnutia komisie.  

 

Uznesenie č. 1/12/2023 

 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná schvaľuje program zasadnutia Komisie sociálnej, bytovej 

a zdravotnej konaného dňa 05.12.2023 nasledovne: 

 

 
Por. 

číslo 

Názov bodu programu 

1. Schválenie programu 

2. Žiadosti o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

3. Návrh na určenie nájomcu vyčleneného vybraného bytu - p. Siváková 

4. Rôzne 
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Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K Bodu 2 Žiadosti o Jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

 

Materiál uviedla: Veronika Veslárová 

Z obsahu diskusie: 

p. Veslárová sa opýtala, či už pánovi Katerinčinovi bol priznaný invalidný dôchodok. P. Labašková 

uviedla, že p. Katerinčin ešte nepredložil rozhodnutie o priznaní invalidného dôchodku, telefonicky 

ho kontaktovala sociálna pracovníčka mestskej časti, ale stále mu neprišlo rozhodnutie. 

Nakoľko je pán Katerinčin bez príjmu, p. Veslárová mu navrhla schváliť jendorazovú dávku 

v hmotnej núdzi vo výške 100 €. 

 

Uznesenie č. 2/12/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová 

Ves poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Miroslavovi Katerinčinovi vo 

výške 100 €. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K Bodu 3 Návrh na určenie nájomcu vyčleneného vybraného bytu - p. Siváková 

Materiál uviedol: Veronika Veslárová 

Z obsahu diskusie: 

p. Veslárová uviedla, že p. Siváková síce nespĺňa hranicu príjmu za účelom pridelenia bytu, avšak 

podľa nových pravidiel prideľovania bytov vo vlastníctve hlavného mesta SR a v správe mestských 

častí, ktoré boli schválené hlavným mestom a ktoré budú platiť od 01.09.2024 už nebude podmienkou 

dolná hranica príjmu nijako obmedzená, bude stanovená len horná hranica príjmu. Z uvedeného 

dôvodu ako aj z dôvodu sanácie životných potrieb maloletých detí sa prítomní členovia komisie 

zhodli na odporúčaní uzavrieť s p. Sivákovou nájomnú zmluvu na obdobie jedného roka.  

 

Uznesenie č. 3/12/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná o d p o r ú č a starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska 

Nová Ves uzatvoriť zmluvu o nájme vyčleneného vybraného bytu so žiadateľkou p. Sivákovou 

na jeden rok. 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 4 Rôzne 

Z obsahu diskusie: 

p. Veslárová informovala o zámere zriadenia sociálneho taxíka v mestskej časti ako aj o tom, že jeden 

z nájomných bytov je čiastočne debarierizovaný. Zároveň sa opýtala, či mestská časť bude zapojená 

do projektu Podpora opatrovateľskej služby. p. Labašková uviedla, že sa na vyhlásenú výzvu 

k projektu Podpora opatrovateľskej služby pozrie spolu s projektovou manažérkou mestskej časti.  

p. Labašková prítomným oznámila, že v týchto dňoch prebieha vydávanie mikulášskych balíčkov pre 

deti zo sociálne znevýhodnených rodín, s ktorými mestská časť pracuje. Rovnako úspešne prebieha 

projekt List Ježiškovi, do ktorého sa zapojili aj naši seniori z Klubu dôchodcov, za čo im tiež patrí 

veľká vďaka.  

p. Lipková poznamenala, že tiež sú v rámci Klubu dôchodcov zapojení do projektu, v rámci ktorého 

šijú deky pre detičky. P. Palúchová nadviazala na p. Lipkovú a oznámila, že rovnako spolupracujú 

s týmto občianskym združením a klienti Senecia, n.o. spolu so zamestnancami Senecia, n.o. šijú pre 

novorodencov vankúšiky. P. Palúchová zároveň dodala, že majú úspešnú spoluprácu s Duálnou 

akadémiou, ktorá bude mať 07.12.2023 vianočné trhy, pričom časť výťažku bude smerovať práve do 

Senecia, n.o.  

 

Záver 

 

Predsedníčka komisie sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie Komisie 

sociálnej, bytovej a zdravotnej ukončila.  

 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 

Zapísala  

(gestor komisie) 

 

Mgr. Erika Labašková 

 

 

 

Predseda komisie 

 

Mgr. Veronika Veslárová 

 

 

 

 

V Bratislave-Devínskej Novej Vsi, dňa 05.12.2023 


